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يعد مصنع الفولاذ الحديث واحداً من أهم المصانع التحويلية في المملكة العربية السعودية من حيث 

الجودة  معايير  وتطبيق  الحديثة,  بالتكنلوجيا  العملاء  متطلبات  وتلبية  الانتاجية  والطاقة  الابتكار 

الشاملة, لتحقيق أقصى مستوى من الكفاءة في عمليات التصنيع التي تمثل أساس قطاع البناء 

في المملكة لتعزز واحدة من أهم رؤى دولتنا وهي  صُنع في السعودية . 

الحكومي  القطاع  مؤسسات  من  العديد  مع   - الاستراتيجية  وشراكاتنا  المتينة  بعلاقاتنا  نفخر  كما 

والخاص ونتشرف بأن منتجاتنا معتمدة لدى مختلف الدوائر الحكومية والوزارات والهيئات والشركات 

تنعكس  الذي  العمل  بسوق  المنافسة  للسعي في مضمار  منا  رغبة   , الخاصة  والمشاريع  الكبرى، 

نتائجه على النهضة العمرانية في مملكتنا الغالية لتحقيق رؤية 2030 . 

الإنجاز والدقة في  بالعمل والسرعة في  التميز  الشركة على عاتقها  أخذت  فمنذ تأسيس مصنعنا 

المواعيد.

Fulath Factory is one of the leading factories in the manufacturing industry for the 

construction sector in Saudi Arabia regarding innovation and productivity. To satisfy 

customer needs with modern technology, and apply high standards of quality, the 

management system to achieve the highest level of efficiency in manufacturing 

processes that represent the foundation of the construction sector in Saudi Arabia, 

enhancing one of the most critical visions in our country, which is "Saudi Made." 

Fulath Factory is proud of its strong relationships and strategic partnerships with 

many governmental and private institutions. Fulath is honored with its product 

approvals in various governmental, ministries, and private projects as we strive to 

achieve a competitive position in the marketplace which reflects in construction 

growth in our beloved Kingdom to achieve the 2030 vision. Since its establishment, 

The Factory has been committed to high responsiveness, efficiency in work, and 

punctuality.

من نحن
About US



Fulath Factory is an industrial division of M.S. Al-Shareef Sons Co., which was founded in 2007, using 
the best modern technology and the highest standards of quality control in producing many steel 
products, such as Rebar steel, Wire Mesh, Cut & Bend, and other products, which serve a wide range 
of customers in various sectors to support and meet the demand of the Saudi market with thehighest 
efficiency and quality. Fulath Factory also specializes in the manufacture of welded wire mesh
cut & bend, and rebar products, and it is one of the leading factories in the use of modern technology 
for rebar manufacturing, serving a wide range of KSA regions and customers in various industrial and 
civil sectors through growth strategies and development methodology over the years, we have built 
a broad investment base to keep up with the industrial expansion in Saudi Arabia.

قامت شركة أبناء محمد سويلم الشريف لمواد البناء بإنشاء مصنع الفولاذ الحديث والذي تم إطلاقه في عام 2007 م ، ليصبح نواة لصرح 

المتزايد على منتجات حديد  الطلب  لتلبية  إنتاج حديد تسليح ذو جودة عالية  المحلية بهدف  الصناعة  النهضة  صناعي مثالي يشارك في 

التسليح في المملكة العربية السعودية. كما يتخصص مصنع الفولاذ الحديث في تصنيع منتجات شبك الصبيات والقص والثني وحديد 

التسليح, و يُعَد مصنعنا من أحدث المصانع الرائدة في استخدام التكنلوجيا الحديثة لصناعة حديد التسليح حيث انه يغطي نطاقاً واسعاً من 

مناطق المملكة و العملاء في مختلف القطاعات الصناعية والمدنيّة , فـمن خلال خطط التوسع ومنهجية التطور والنمو على مرّ السنين 

اكتسبنا قاعدة استثمارية واسعة لمواكبة النهضة الصناعية في المملكة العربية السعودية .

لمحة تاريخية
History



اهدافنا 
نسعى ان نكون رواداً محلياً و إقليمياً في تصنيع وتوريد منتجات الحديد عالية الجودة وتوفير الخدمات والحلول للعملاء. وان نكون نموذجا مثاليا يحتذى به في مجال الصناعة 

وتحقيق نقلات نوعية في النهضة الصناعية التي تليق بنا كشعب همته كهمة طويق. 

رؤيتنا
نطمح ليكون الفولاذ صرحا مثاليا رائدا في أداءه مبتكرا في منتجاته فعالا في مجتمعه شريك نجاح لعملائه داعما لمنسوبيه ، ومشاركاً فعالاً بالسير على خطى ثابته تحقق رؤية 

2030 بتعزيز الصناعة في وطننا الحبيب.

مهمتنا 
نقدم لعملائنا منتجات وخدمات عالية الجودة .

-  نحافظ على بقائنا الخيار الأفضل  بتوفير مواد وخدمات البناء لجميع المشاريع والصناعات الوطنية.

-  تطوير مجال صناعة وإنتاج المعادن الحديدية في السعودية بالإضافة لحرصنا على أن نعزز ارتباطنا الفعال بعملائنا من خلال التجاوب السريع مع متطلباتهم. 

-  نوفر أفضل المنتجات والخامات وفق المعايير المحلية والعالمية لهذا القطاع المهم والحيوي، وذلك بفرض تدابير واجراءات عالمية صارمة من حيث إدارة الصحة والسلامة المهنية. 

Our Goals
Fulath Factory attempts to maintain the leading position locally and regionally in the manufacturing and supplying of high-quality steel products 
and provide services and solutions to customers, be an exemplary model in the field of industry and achieve qualitative leaps in the industrial 
growth that suits as a people whose ambition is way too high as “Tuwaiq mountain.”

Our Vision
We aspire to be a leading key player in innovative performance in its products, effective in its community, a partner of success for its customers, 
support for its employees, and effective participation in moving forward at a constant pace that achieves Vision 2030 and strengthens the industry 
in our beloved Kingdom.

Our Mission
- We provide our customers with high-quality products and services.
- We assert our survival as the best option in providing building materials and services to all national projects and industries.
- Development of manufacturing metal products in Saudi Arabia, in addition to our desire to improve our effective relationship with our customers 
In Term of High Responsibility to their needs.
- We supply high-quality products and raw materials in accordance with national and international standards for this essential and vital sector while 
applying strict global standards and procedures in relation to enhancing occupational safety and health administration.



المنتجات والخدمات
Products and Services



أنواع  جميع  بتصنيع  يقوم  كما  البارد,  على  الحديد  قضبان  بإنتاج  الحديث  الفولاذ  مصنع  يقوم 

مواصفات باستخدام  ويقوم   . مم   12 الى  مم   4.5 من  بمقاسات  والمشرشر  الأملس  الحديد 

SASO-ASTM-A1064M  التي تستخدم في المباني الانشائية والبنية التحتية.

Fulath Factory produces cold rolled reinforcement bars and manufactures all 

types of plain and deformed. Sizes from 4.5mm to 12mm. Fulath Factory Cold 

drawn wires are manufactured according to SASO-ASTM-A1064M specifications.

حديد التسليح (الأسياخ)

Rebar (Straight Bars)

Length: Straight: 12-6 meters, U-shaped or rounded coils as standards.

Size Diameter

mm4.5 5.5 8 10 12 14 16 18 20 22 25 28 32 36 40

STANDARDS ASTM A615 SASO –ASTM- A1064M BS-4449



ينتج مصنع الفولاذ الحديث شبك الحديد الملحوم بمقاسات مختلفة و جودة عالية تبدأ من 4 مم الى 12 مم مع ابعاد 
مختلفة وفق المعايير العالمية ASTM A497 الامريكية, و BS 4483البريطانية.. الذي يكون مثالياً لصبات الأرضيات 

وحوائط البريكاست 

Fulath Factory produces high-quality, and different-sized welded wire mesh from 4mm to 12mm 
with different dimensions according to international standards, ASTM A497, USA and 4483, BS.

شبك الصبيات

Welded Wire Mesh



القص و الثني

Cutting & Bending

لتلبية  مستعديين  دائما  نكون  أن  الحديث  الفولاذ  مصنع  في  عاتقنا  على  نأخذ 
طلبات عملائنا وتقديم كافة الخدمات في قسم القص والثني والتعامل مع جميع 

المقاسات من 8 مم إلى 40 مم.
وفق مقاييس ASTM, ACI-316, BS-4466, BS-8666  وتخدم بشكل كبير جميع 

المشاريع.

Fulath Factory always meets Saudi Market demand in construction 
sectors and provides various services in the Cut & Bend section in all 
sizes from 8mm to 40mm according to ASTM, ACI-316, BS-4466
and BS-8666 standards.



يقوم مصنع الفولاذ الحديث بإنتاج اللفات الحديدية المسحوبة على البارد المشرشرة او الاملس بأعلى المواصفات وبمقاسات 
مختلفة تستخدم في بعض الصناعات المعدنية و الانابيب الخرسانية. 

Fulath Factory manufactures cold rolled & deformed coils, with the best specifications, in different sizes 
from 4mm – 12mm.

الاسلاك المشرشرة \ الأملس

Plain & deformed coils



يفخر مصنع الفولاذ الحديث كونه من أكبر الموردين لحديد التسليح في المملكة العربية السعودية ويعد موزع رئيسي لحديد سابك والاتفاق وكافة مصانع الحديد 

الوطنية ومورد لكل أنواع الحديد المستورد عالمياً بأعلى المعايير والجودة , كما نوفر جميع متطلبات العميل , مثل: اسلاك التربيط والحديد التجاري بجميع أشكاله.

Fulath Factory is proud to be one of the largest suppliers of rebars in Saudi Arabia. It is considered a significant distributor of SABIC steel 

Al-Ettifaq, and all national steel companies, as well as a supplier of all types of steel that are imported internationally with the highest 

standards and quatliy. Fulath provides customer needs such as Tie wires and commercial steel in all its forms.

 القطاع التجاري
Trading Section

 ASTM A 775/ A يوفر مصنع الفولاذ الحديث حديد التسليح المحمي بطبقة صلبة من  طلاء إيبوكسي الذي يحمي الفولاذ من التأكل والصداء  بمواصفات ومقاييس

775M – 19 , ASTM A934/A934M  و يخدم بشكل مثالي المناطق الساحلية.

Fulath Factory provides steel reinforcement Epoxy Coating with a solid Epoxy coating to protect reinforcing steel in concrete in the most 

adverse, corrosion-prone environments, according to ASTM A 775/ A 775M – 19, ASTM A934/A934M standards.

الإيبوكسي
Epoxy



يقدم مصنع الفولاذ الحديث مجموعة واسعة من الخدمات و الحلول الهندسية 
من خلال قدراته وخبراته في التصنيع والتصاميم والاعمال الهندسية، والتي 

يسعى جاهدا لتوفير الاحتياجات الهندسية الخاصة للعملاء . 

Fulath Factory provides a wide range of engineering solutions 
and services through its extensive manufacturing capabilities 
and expertise in manufacturing, designs, and engineering works 
Which strives to provide the special engineering needs
of customers.

الحلول الهندسية

Engineering Solutions



حرصنا في مصنع الفولاذ الحديث على ان ندعم جميع المشاريع من خلال توفير جميع حلول البناء الهندسية وذلك بتوفير الكابلر 
والذي يتميز  بكونه وصلة لربط اسياخ حديد التسليح فيما بينها ، بحيث تحقق قيمة الشد المطلوبة بناء على كود البناء المعتمد 

و غالبا ما يكون 1.25% من قيمة مواصفة الحديد نفسه و يوجد منها انواع مختلفة حسب حاجة العميل

Fulath Factory Couplers are parallel thread mechanical splicing systems for Reinforcing bars diameters
12 to 40 mm and designed to provide full Tensile strength. The coupler is Manufactured in Compliance 
with Bs 8810, ACI 318, DIN 1045, and other international standards. The mechanical couplers are designed 
to exceed 125% of the specified yield strength in the US when with Garde 60 rebars. Mechanical Couplers 
are Designed according to ASTM A615. ACI 349, ASME III DIV2 (ACI 359), ACI 318, GOST R 52544
CSA CAN 3 - N2872, ISO 15835, BS8110, DIN 1045, NF35-20-1, JGJ107

وصلات الحديد الميكانيكية ( كابلر )

Steel Mechanical Connections (Couplers)



أعمال التصنيع ( الخراطة )

Manufacturing Work (Turning)

صناعات معدنية خفيفة

Light metal industries

يقدم قسم الصناعات المعدنية الخفيفة خدمات متخصصة متناهية الدقة في 
القطع  نظام   من  تقدما  الأكثر  التقنيات  باستخدام  المعادن  و تشكيل  قطع 
تكنولوجيا  احدث  اللحام مستخدمين  و  الخراطة،  و  الثني،  و  التخريم  و  بالليزر، 

التصنيع.

The Light Metal Industries Division provides highly specialized 
services in cutting and forming metals using the most advanced 
techniques of laser cutting,  punching,  bending,  turning
and welding using the latest manufacturing technology, which
enables us to manufacture complex designs with high accuracy. 
We also have the knowledge, experience, and capabilities 
required to meet the manufacturing needs of companies large 
and small alike, prompt delivery, and effective solutions to ensure 
lasting customer satisfaction.



يخدم قسم التخطيط بمصنع الفولاذ الحديث عملية تفصيل الحديد لجميع العناصر الخرسانية المسلحة بناءً على الرسومات 
الاوزان  و  الكميات  و  بالمقاسات والاشكال   (BBS) العميل ووضعها في جدول  المقدمة من  و  المعتمدة   (Shop Drawing)

لتكون جاهزة لعملية القص و الثني.

Fulath Factory's Planning Section takes care of the Rebar detailing the process for all reinforced concrete 
elements based on approved shop drawings, submitted by the customer and translated into the BBS 
schedule with sizes, shapes, quantities, and weights in preparation for the cutting and bending process.

التصميم الهندسي

Engineering Design

تفاصيل رسومات حديد التسليح

Rebar detailing 



مشاريع المشاعر المقدسة توسعة الجمرات

Holy Places projects - expansion of Jamarat

 مشاريع توسعة الحرمين الشريفين

Two Holy Mosques expansion projects

مشروع مطار المللك عبدالعزيز الدولي الجديد
New King Abdulaziz International Airport project

مشروع قطار الحرمين ( جدة – مكة – المدينة)
Haramain High Speed Railway
Project (Jeddah – Makkah – Medina)

ميناء جدة الإسلامي

Jeddah Islamic Port

 الواجهه البحريه كورنيش جدة

Jeddah Corniche Waterfront

ميناء ينبع

Yanbu Port

 محطات معالجة المياه في مختلف مناطق المملكة
Water treatment plants in different Saudi regions

 مشروع الملك فيصل التخصصي – جدة

King Faisal Specialty Hospital Project – Jeddah

وزارة النقل – ( في جميع انحاء الملكة)

Ministry of Transport - (All over Saudi Arabia)

 مشروع تصريف مياه الأمطار والسيول في مختلف مناطق المملكة
Rainwater and flood drainage project in different
Saudi regions

مشاريع االاسكان التابعة لسكني و وزارة الإسكان
Housing projects connected with Sakani and the
Ministry of Housing

أبرز مشاريعنا
Our Projects



+966 12 638 1000 
+966 12 638 1666 

PO Box 7182, Jeddah21462
Kingdom of Saudi Arabia

Fulath@fulath.com +966 12 6093291
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